
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 13. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 434
Deler ministeren den bekymring, der bl.a. rejses i Kalundborg og Viborg om, at det 
kommende prisloft er til hinder for, at selskaberne kan udnytte den overskudsvarme, der 
under alle omstændigheder er til rådighed, herunder overskudsvarme fra et datacenter 
sådan som bl.a. EU i marts i år pålagde alle medlemslande at undersøge mulighederne 
for?
Der henvises til artiklerne »Prisloft sætter overskudsvarme i fare i Kalundborg« fra energi-
watch.dk den 1. september 2023 og »Nye regler kan spænde ben for overskudsvarmen 
fra Apple: 'Det er en regel, der ikke giver nogen mening'« fra viborg-folkeblad.dk den 7. 
september 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Signe Munk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Signe.Munk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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